Title (en)
Box for electrical apparatus with hinged assembly

Title (de)
Gehause flr elektrisches Gerat mit Gelenkeinheit

Title (fr)
Ensemble articulé d'un boitier pour appareillage électrique

Publication
EP 1659662 A2 20060524 (FR)

Application
EP 05292056 A 20051004

Priority
FR 0412235 A 20041118

Abstract (en)
The articulation (22) comprises two parallel gorges (22A,22B) forming depression on a face of the flap (20) and intervened sequentially to authorize
the opening of flap at 180[deg]. The springback comprises a traction/compression return spring (41) connected to polyamide wire passing through
opening traversing the plate, to tie to a hook on the flap. An independent claim is also included for an enclosure.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble articulé (1) d'un boitier pour appareillage électrique, comprenant une plaque de fagade (10) pourvue d'un
évidement central et un volet (20) qui, monté pivotant sur la plaque de fagade par une articulation (22), est apte a fermer cet évidemment. Selon
I'invention, ladite articulation comprend au moins deux gorges (22A,22B) paralléles, ménagées en creux sur la face intérieure (21) dudit volet,
lesdites gorges étant destinées a intervenir séquentiellement pour autoriser I'ouverture du volet d'un angle au moins égal a 180° par rapport a ladite
plaque de fagade.
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